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NR. 372/ 17.12.2020 

Proces verbal 

al ședinței ordinare a Consiliului Local Dor Mărunt din data de 23.12.2020 

 

 Sedința EXTRAORDINARĂ a Consiliului Local al comunei Dor Mărunt a fost 

convocată prin Dispoziția primarului comunei Dor Marunt nr. 440/21.12.2020, in 

conformitate cu prevederile art 133 alin (1) și art 134  alin (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind 

Codul Administrativ, pentru data de 23.12.2020, ora 10.00, la sediul primăriei Dor Mărunt 

La ședință participă secretarul general al comunei, Vatafu Constantin Alecsandru și 

toți consilierii locali in functie.  

       In urma apelului nominal se constata prezenta a 14 consilieri locali in functie, din cei 

14 consilieri locali care formează Consiliul local Dor Mărunt, existand cvorumul necesar 

dezbaterii ordinii de zi.  

 

            Președintele de ședință, domnul Ion SIMION, dă citire ordinii de zi: 

 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare din data de  16.12.2020. 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea de buget local pe anul 2020 – inițiator primar 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării serviciilor de realizare a 

Strategiei de Dezvoltare Locală a coumunei Dor Mărunt, jud. Călărași, pentru 

perioada 2021-2027. 

 

 

Primul punct pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare din 

16.12.2020. 

Președintele de ședință prezintă consilierilor locali procesul verbal al ședinței extraordinare  

din 16.12.2020. Nu sunt discuții. Procesul verbal este aprobat în unanimitate. 

•  

Punctul 2: Proiect de hotărâre privind rectificarea de buget local pe anul 2020 

 Secretarul general al comunei: Rectificarea o facem pentru că am primit de la guvern 

suma de 465 mii lei, sume defalcate din cota TVA.  

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  
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Punctul 3: Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării serviciilor de realizare a 

Strategiei de Dezvoltare Locală a coumunei Dor Mărunt, jud. Călărași, pentru perioada 2021-

2027. 

 Secretarul general al comunei: Strategia de Dezvoltare actuală expiră la data de 31 

decembrie 2020. Vom achiziționa serviciile de realizare a lucrării în cel mai scurt timp.  

Proiectul de hotărâre este adoptat în unanimitate 

•  

 

Punctul 4. Diverse.  

Tudor Nicolae: Vreau să propun și eu să prindem în bugetul anului viitor o sumă de bani 

pentru biserica Dor Mărunt Sat – unde slujește părintele Zamfira. Propun să alocăm 30 de 

mii de lei pentru lucrări de reparații curente și pentru a-l ajuta să construiască o capelă 

mortuară.  

Percu Gheorghe: Și eu vreau să propun să prindem în bugetul anului viitor niște bani 

pentru un plan de dezvoltare locală pentru persoanele vulnerabile. 

Tănase Virgil: Ce s-a făcut cu banii pentru tablete?  

Stamate Laura Elena: Am înțeles că în septembrie s-au primit niște bani la primărie pentru 

tablete. Vreo 6 miliarde. Vrem și noi să ni se prezinte o situație cum s-au cheltuit acești 

bani. Nu acum, la ședințele următoare.  

Secretarul comunei: O să transmit compartimentului financiar contabil că doriți o 

informare cu privire la modalitatea de cheltuire a banilor veniți în luna septembrie. 

 

Doamnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt alte probleme? Nu mai sunt. 

- Domnilor consilieri, permiteți să declar ședința închisă. 

 

              Președinte de ședință  

                     Ion SIMION 

L.S.            Secretar general 

      Constantin Alecsandru VĂTAFU 


